
  PROTOKÓŁ  Nr XIV/ 2007  
 

z przebiegu XIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Z bąszynku 
odbytej w dniu 25 pa ździernika 2007 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Burmistrza Jana Mazurka, Zastępcę 
Burmistrza Ewę Omelczuk, Skarbnika Gminy Anetę Nawracała, p.o. Sekretarza Barbarę 
Stasik, dyrektorów szkół,  media oraz pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady XIV sesji 
Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 13.00. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 
12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Do pkt. 2.  
 

Wybór Sekretarza obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnej Haliny Taczała (wyraziła zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radn ą Halinę Taczała funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej sesji  
Rady - głosowało 12 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady została radna Halina Taczała . 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany projekt porządku obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Sprawozdanie z realizacji Strategii Gminy 
9. Ocena funkcjonowania sołectw 
10. Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza o przedłoŜonych oświadczeniach 

majątkowych za 2006 rok 
11. Podjęcie uchwał 

a/ w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Świebodzinie 
b/ w sprawie zmian budŜetu gminy i  w budŜecie gminy na 2007 rok 
c/ w sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele filialnym Parafii Rzymsko-
Katolickiej w Kosieczynie- Kościół p.w. św. Szymona i Judy Tadeusza 

d/ w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego-długoterminowego w roku 2007 z 
przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego 

12. Odpowiedzi na interpelacje 
13. Oświadczenia i wolne wnioski 
14. Zakończenie obrad 

 

Burmistrz Jan Mazurek  zaproponował rozszerzenie pkt. 11 o wprowadzenie dwóch 
projektów uchwał, w pdkt „e” – w sprawie współdziałania Gmin Zbąszyń, Zbąszynek i 



Babimost przy budowie obwodnicy „Regionu Kozła” oraz w pdpt. „f” - w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Zbąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn i Chlastawa w obrębie wsi 
Chlastawa. 

- za zmianą do porz ądku obrad głosowano jednogło śnie.  

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur   zapytał czy są inne propozycje do porządku obrad. Ze 
względu na brak innych propozycji zarządził głosowanie. W wyniku głosowania przyjęto 
jednogłośnie następujący porządek obrad: 
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  
 

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Sprawozdanie z realizacji Strategii Gminy 
9. Ocena funkcjonowania sołectw 
10. Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza o przedłoŜonych oświadczeniach 

majątkowych za 2006 rok 
11. Podjęcie uchwał 
a/ w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Świebodzinie 
b/ w sprawie zmian budŜetu gminy i  w budŜecie gminy na 2007 rok 
c/ w sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele filialnym Parafii Rzymsko-
Katolickiej w Kosieczynie- Kościół p.w. św. Szymona i Judy Tadeusza 
d/ w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego-długoterminowego w roku 2007 z 
przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego 
e/ w sprawie współdziałania Gmin Zbąszyń, Zbąszynek i Babimost przy budowie obwodnicy 
„Regionu Kozła” 
f/. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Zbąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn i Chlastawa w obrębie wsi 
Chlastawa 

12. Odpowiedzi na interpelacje 
13. Oświadczenia i wolne wnioski 
14. Zakończenie obrad 

 
Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.13 porządku 
obrad. 
 
 
Do pkt. 5  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
  
W trakcie przedstawianej informacji na salę obrad przybył radny  Sylwester Budych, zwiększając tym 
samym liczbę obecnych radnych do 13. 



 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Burmistrz Jan Mazurek przedstawił Radzie sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym /sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 
Przedstawiając informację o uczestnictwie w Eurokonferencji „Perły Europy”, która odbyła się 
w Zbąszynku w dniach 20-21 października z udziałem przedstawicieli zaprzyjaźnionych gmin 
Peitz i Bedum, podziękował Pani Ewie Omelczuk za pełne zaangaŜowanie w przygotowanie 
konferencji, podkreślając jej europejski wymiar zarówno w aspekcie merytorycznym jak i 
technicznej organizacji. 
Burmistrz Jan Mazurek poinformował równieŜ, Ŝe w uzupełnieniu do przedstawianego 
sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym dołączona została 
informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym /informacja 
z działalności referatów UM w okresie od 27 września 2007 r. do 24 października 2007 r. - 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszedł do 
kolejnego punktu obrad. 
 
Do pkt.7  
 

Interpelacje i zapytania 
 
Radny Sywester Budych zapytał: 

- jaki jest stan konta na dzień dzisiejszy? 
- słup w Chlastawie – jak daleko poczynione są prace? 
- na jakim etapie są plany dot. wykonania kanalizacji na wsiach, jaka jest wizja 

Burmistrza odnoście kanalizacji wsi? 
- Zapytanie do p.o. Sekretarza: jaka  jest koncepcja odnośnie zatrudniania nowych 

pracowników w Urzędzie Miejskim? – z prośbą o rozszerzenie tematu. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe do Biura Rady w dniu 23 października 
br. wpłynęły drogą elektroniczną trzy interpelacje radnego Andrzeja Budycha, następnie 
odczytał interpelacje:  

- czy został złoŜony pozew do sądu przeciwko podejrzanym o spowodowanie  
            - wadliwego działania oczyszczalni ścieków ? 

- od kiedy będzie działała nowa strona internetowa Urzędu Miejskiego ? 
- kto poniesie odpowiedzialność za wzrost naleŜności o około 750 000pln  za okres  
- styczeń – wrzesień 2007 r. 
 

W nawiązaniu do wniosku radnego Mieczysława Maciejewskiego zgłoszonego podczas 
wspólnego posiedzenia Komisji w dniu 16 października w sprawie moŜliwego odstąpienia od 
prac kanalizacyjnych w Dąbrówce Wlkp. i zabezpieczenie w przyszłym budŜecie w pierwszej 
kolejności środków na wykonanie kanalizacji Kręcka, z uwagi na występowanie w tej 
miejscowości bardzo zanieczyszczonej wody, nie nadającej się do spoŜycia 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur , poinformował, Ŝe po konsultacji z Burmistrzem 
propozycją jest, by odstąpić na chwilę obecną od tej debaty, poniewaŜ będzie to miało 
związek z omawianą podczas posiedzeń Komisji Strategią Gminy.  
Radny Mieczysław Maciejewski  wyraził zgodę na przedstawioną propozycję, by jego 
wniosek został rozpatrzony na posiedzeniu Komisji. 
 
 



Do pkt.8  
 

Sprawozdanie z realizacji Strategii Gminy` 
 

Burmistrz Jan Mazurek przedstawił wnioski wysunięte podczas analizy celów średnio-
okresowych i operacyjnych przez poszczególne grupy robocze na spotkaniu dot. omawiania 
Strategii Gminy /informacja stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego protokołu/, po czym 
poinformował, Ŝe materiały obszerniejsze wrócą merytorycznie na posiedzenia Komisji. 
 
W temacie głos zabrali równie Ŝ Przewodnicz ący poszczególnych Komisji Stałych 
przedstawiaj ąc własne spostrze Ŝenia po pracy w grupach roboczych nad Strategi ą 
Gminy: 
 
Przewodnicz ący Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu Krzysztof Krzywak podziękował 
Burmistrzowi za monitorowanie celów Strategii. Rozszerzając temat skupił się na młodzieŜy, 
która według niego podczas ubiegłorocznych wyborów pokazała, Ŝe istnieje i nie moŜna o 
niej zapomnieć a Strategia wywołała ruch w tym kierunku. Odnosząc się do budŜetu 
Przewodniczący Komisji zauwaŜył potrzebę myślenia w innych perspektywach i mówieniu o 
budŜecie zadaniowym. Po pierwsze w sferze oświatowej jako priorytet określił 
przedstawienie jasnych zasad finansowania placówek oświatowych, opracowanie 
efektywniejszego wynagradzania nauczycieli przez dyrektora, stworzenie funduszu celowego 
na finansowanie zadań dodatkowych. Po drugie w sferze społecznej zauwaŜył potrzebę  
jasnego określenia zasad dotowania organizacji i ukierunkowania jakości sfery społecznej 
poprzez promowanie społeczników, bo to oni za kilka lat będą się stowarzyszać w róŜnego 
rodzaju organizacje. 
 
Przewodnicz ący Komisji O światy, Kultury i Pomocy Społecznej Dariusz Drosik w 
odniesieniu do Strategii Gminy zaznaczył, Ŝe wolą naszą jest by organizacje funkcjonujące 
na naszym terenie były zadowolone, choć z drugiej strony one teŜ we własnym zakresie 
szukają dofinansowania do swoich zadań. Przewodniczący Komisji zauwaŜył, iŜ wszelkie 
problemy organizacji powinny być rozpatrywane wspólnie. W odniesieniu do sfery kultury i 
sportu postulował, by rozdzielić te dwie dziedziny oraz, by ratować to, co jeszcze się da 
uratować na obiektach sportowych im.B.Niemca. 
 
Wiceprzewodnicz ący Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności Gra Ŝyna 
Znamirowska-Szwarc  przypomniała, Ŝe została podjęta uchwała porządkowa, która będzie 
realizowana, jednostki OSP są  doposaŜane w sprzęt gaśniczy. W zamierzeniach jest 
budowa boxu garaŜowego dla OSP Kosieczyn. Podkreśliła odczuwalny wzrost poczucia 
bezpieczeństwa wśród mieszkańców gminy. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur podziękował wszystkim za wniesione myśli do Strategii 
Gminy Zbąszynek. Nadmienił, Ŝe w jego odczuciu najbardziej wraŜliwą grupą, która podczas 
spotkań w grupie roboczej szybko się uciszyła był biznes. Poinformował, Ŝe podczas 
Eurokonferencji zrodził się ciekawy pomysł stworzenia Europejskiej Rady Biznesu, 
skupiającej grupy doradców, które wpływają na płaszczyznę podatków, po spostrzeŜeniach i 
uwagach funkcjonowania takich ciał, moŜna by było zastanowić się, czy uaktywnić taką 
grupę na naszym terenie. 
 
Do pkt. 9  
 

Ocena funkcjonowania sołectw 
 
W prezentowanym temacie Burmistrz Jan Mazurek  wymienił podstawy prawne, na 
podstawie których funkcjonują sołectwa Gminy Zbąszynek. Poinformował, Ŝe podczas 
zebrań sprawozdawczych na początku br roku funkcję sołtysów powierzono tym samym 



osobom. Ponadto poinformował, Ŝe spotkania z sołtysami odbywają się w miarę potrzeb, 
wzmoŜone są w okresie przygotowywanych imprez w poszczególnych wioskach. Zaznaczył, 
Ŝe współpraca z sołtysami przebiega dobrze a pracownicy Urzędu na bieŜąco przekazują 
sołtysom dokumenty celem zwyczajowego ogłaszania w sołectwach. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur podziękował sołtysom, radom sołeckim za owocną 
współpracę, Ŝycząc dalszej satysfakcji oraz by ich zamierzenia odniosły się w załoŜeniach do 
Strategii Gminy oraz w budŜecie Gminy. 
 
Do pkt. 10  
 

Informacja Przewodnicz ącego Rady i Burmistrza  
o przedło Ŝonych o świadczeniach maj ątkowych za 2006 rok 

 
W punkcie Burmistrz i Przewodniczący Rady złoŜyli informację o przedłoŜonych 
oświadczeniach majątkowych za 2006 rok  /informacje stanowią załączniki  nr 7  i nr 8 do 
niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt. 11  

Podjęcie uchwał 
 
a/. 
Przewodnicz ący Komisji Regulamiowej Krzysztof Krzywak poinformował, Ŝe Uchwałą 
Rady Miejskiej został powołany zespół do wydania opinii o zgłoszonych kandydatach na 
ławników do Sądu Rejonowego w Świebodzinie. Następnie odczytał opinię o kandydatach 
wydaną podczas posiedzenia Komisji Regulaminowej w dniu 16 października 2007 roku             
/ opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował, Ŝe zwrócono się równieŜ do Komendy 
Powiatowej Policji w Świebodzinie celem udzielenia informacji o osobach zgłaszających 
swoją kandydaturę. Następnie odczytał odpowiedź udzieloną przez Komendę Powiatową 
Policji. 
 
Po czym zaproponował powołanie 3 osobowej Komisji Skrutacyjnej. Na kandydatów zgłosił 
radnych: 

1. radną Agnieszkę Budych (wyraziła zgodę) 
2. radnego Krzysztofa Krzywaka (wyraził zgodę) 
3. radną Marię Dobry (wyraziła zgodę).  

Nie zgłoszono innych kandydatów. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem zgłoszonego składu 
Komisji Skrutacyjnej. 
W wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie powyŜszy skład Komisji Skrutacyjnej. 
Następnie Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji 
i przygotowania kart do głosowania. 
 
Po przerwie 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Krzysztof Krzywak wyjaśnił zasady głosowania. 
 
Przewodniczący Rady poprosił radnych o wrzucenie do urny oddanych głosów. 
 
Po głosowaniu 
 



Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę, a Komisję Skrutacyjną  poprosił o 
obliczenie głosów i podanie po przerwie wyników głosowania.  
Po przerwie 
 
Przewodnicz ący Komisji Skrutacyjnej Krzysztof Krzywak  odczytał protokół z wyborów na 
ławników do Sądu Rejonowego w Świebodzinie /protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami 
do głosowania stanowią załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 
 
Następnie Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do 
Sądu Rejonowego w Świebodzinie. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 13 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XIV/42/2007 w 
sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Świebodzinie. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XIV/42/2007 w sprawie wyboru ławników do S ądu Rejonowego w Świebodzinie  
została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu/. 
 
b/. 
Skarbnik Aneta Nawracała odczytała projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy i  w 
budŜecie gminy na 2007 rok. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 11 głosami „za” i 2 głosami wstrzymującymi podjęła 
uchwałę Nr XIV/43/2007 w sprawie zmian budŜetu gminy i  w budŜecie gminy na 2007 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XIV/43/2007 w sprawie zmian bud Ŝetu gminy i  w bud Ŝecie gminy na 2007 rok została 
podj ęta przy 11 głosach „za” i 2 głosach wstrzymuj ących  /uchwała stanowi załącznik nr 
12  do niniejszego protokołu/. 
 
c/. 
Skarbnik Aneta Nawracała odczytała projekt uchwały w sprawie zasad udzielania oraz 
wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane w kościele filialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej w Kosieczynie- Kościół 
p.w. św. Szymona i Judy Tadeusza. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 13 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XIV/44/2007 w 
sprawie zasad udzielania oraz wysokości dotacji z budŜetu Gminy Zbąszynek na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w kościele filialnym Parafii Rzymsko-
Katolickiej w Kosieczynie- Kościół p.w. św. Szymona i Judy Tadeusza. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XIV/44/2007 w sprawie zasad udzielania oraz wysoko ści dotacji z bud Ŝetu Gminy 
Zbąszynek na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w ko ściele 
filialnym Parafii Rzymsko-Katolickiej w Kosieczynie - Kościół p.w. św. Szymona i Judy 
Tadeusza została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu/. 
 
d/. 
Skarbnik Aneta Nawracała odczytała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
inwestycyjnego-długoterminowego w roku 2007 z przeznaczeniem na realizację zadania 
inwestycyjnego. 



Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 12 głosami „za” i 1 głosem wstrzymującym podjęła 
uchwałę Nr XIV/45/2007 w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego-długoterminowego 
w roku 2007 z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XIV/45/2007 w sprawie zaci ągni ęcia kredytu inwestycyjnego-długoterminowego w roku 
2007 z przeznaczeniem na realizacj ę zadania inwestycyjnego została podj ęta przy 12 
głosach „za” i 1 głosie wstrzymuj ącym /uchwała stanowi załącznik nr 14  do niniejszego 
protokołu/. 
 
e/. 
Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie współdziałania Gmin Zbąszyń, 
Zbąszynek i Babimost przy budowie obwodnicy „Regionu Kozła”. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Radny Sylwester Budych  poddał po wątpliwość zapis w porozumieniu gminnym mówiący o 
wykonaniu projektu budowlanego przez gminę. 
Poproszony o wyjaśnienia Kierownik RIT-u Hubert Cichy wyjaśnił, Ŝe jest to etap koncepcji i 
przygotowania logistycznego do projektu budowlanego, a logistyka oznacza w porozumieniu 
wspólne działanie na przyszłość w kierunku opracowania projektu budowlanego.  
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 13 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XIV/46/2007 w 
sprawie współdziałania Gmin Zbąszyń, Zbąszynek i Babimost przy budowie obwodnicy 
„Regionu Kozła”. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XIV/46/2007 w sprawie współdziałania Gmin Zb ąszyń, Zbąszynek i Babimost przy 
budowie obwodnicy „Regionu Kozła” została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
 
f/. 

Burmistrz Jan Mazurek odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Zbąszynek oraz 
przyległych wsi Kosieczyn i Chlastawa w obrębie wsi Chlastawa. 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych - 13 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XIV/47/2007 w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Zbąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn i Chlastawa w obrębie wsi 
Chlastawa. 

W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr 
XIV/47/2007 w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Zb ąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn 
i Chlastawa w obr ębie wsi Chlastawa   została podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 
Do pkt. 12  

Odpowiedzi na interpelacje 
 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  w odpowiedzi na interpelację radnego Mieczysława 
Maciejewskiego odnośnie diet radnych za posiedzenie Komisji i sesji odbywające się w tym 
samym dniu, zgłoszoną podczas ostatniej sesji, odczytał pisemną odpowiedź, która została 



równieŜ przekazana radnemu /odpowiedź na interpelację stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu/.  
 
W odniesieniu do interpelacji zgłoszonych przez radnego Andrzeja Budycha Zastępca 
Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała, Ŝe zgodnie z zapisami w Statucie Gminy radny 
otrzyma odpowiedź na piśmie w obowiązującym terminie. 
 
W odpowiedzi na interpelację radnego Sylwestra Budycha odnośnie słupka w Chlastawie, 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała, Ŝe geodecie zostało zlecone 
wznowienie granic, po czym odczytała odpowiedź geodety z dn. 24.10.2007r. dot. 
wznowienia granic między drogą gminną a nieruchomością  /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do 
informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/. 
 
W odpowiedzi na interpelację radnego Sylwestra Budycha odnośnie stanu konta, Skarbnik 
Aneta Nawracała przedstawiła następującą informację: 

- 6 czynnych rachunków bieŜących: 
w tym: 
- Dochody (-71 866,32 zł) 
- Ochrona środowiska (34 934,77) 
- Sapard (0 zł) 
- Socjalne (22 165,60 zł) 
- Sumy depozytowe (63 080,22 zł) 
- Wydatki (537,11 zł) 
Łączne saldo 48 851,38 zł  

 
W odpowiedzi na interpelację radnego Sylwestra Budycha odnośnie zasad zatrudniania 
nowych pracowników w Urzędzie Miejskim w Zbąszynku p.o. Sekretarz Barbara Stasik 
poinformowała, Ŝe zmiany do przepisów o pracownikach samorządowych z 2005 roku 
wprowadziły instytucję konkurencyjności naboru. Stosując tę procedurę w Urzędzie Miejskim 
w Zbąszynku został utworzony regulamin naboru. Rozszerzając temat p.o. Sekretarz 
przedstawiła, Ŝe są stanowiska, na które nie ma potrzeby ogłaszania konkursu, zdarzają się 
takŜe sytuacje, gdzie Urząd jest zobowiązany wobec innych instytucji np. Urzędu Pracy do 
zatrudnienia pracownika, tak jest w przypadku staŜystów oraz istnieją takŜe wewnętrzne 
przesunięcia organizacyjne, nie wymagające równieŜ ogłaszania konkursu. Ponadto 
poinformowała, Ŝe w tej chwili ogłoszony jest nabór na stanowisko Kierownika USC, do 
29.10. mogą wpływać kandydatury. W tym przypadku to Rada Miejska stosowną uchwałą 
będzie upowaŜniać do pełnienia tej funkcji. 
 
Do pkt.13  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

Radny Krzysztof Krzywak zwrócił się z prośbą o uzupełnienie projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości o informację w pozycjach budynków - 
jakie są ilości tych budynków. 
Ponadto podziękował za zorganizowanie Eurokonferencji w Zbąszynku i za jej dobre 
technicznie dopracowanie. Ponadto swoje negatywne opinie dot. Eurokonferencji postanowił 
przekazać Burmistrzowi na odrębnym spotkaniu.  
 
Kierownik OKSiR Jerzy Skrzypczak oświadczył, Ŝe odczuwa na swojej osobie ogromną 
presję, poprzez odbieranie róŜnych sygnałów, wyraŜaniu opinii innych o niedarzeniu go 
sympatią przez jednego z radnych, mówieniu o dogłębnym przyjrzeniu się jego działalności. 
Podkreślił przy tym jak cięŜko pracuje się z taką świadomością. Na dowód tego Jerzy 
Skrzypczak odczytał treść jednego z otrzymanych sms-ów.  
 



Przewodnicz ący Rady Jan Mazur zachęcił radnych do uczestnictwa we mszy św. za 
Ojczyznę w dniu 11.11. o godz. 11.00 w Kościele Parafialnym w Zbąszynku. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był 
wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 
głosowanie nad jego przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 3 radnych "za”. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z 
poprzedniej sesji został przyj ęty jednogło śnie. 
 
 
 
Do pkt.14  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1520 zamknął sesję. 
 
 
Protokołowała:                               Sekretarze obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska              Halina Taczała              Jan Mazur 
          
 
 
 
Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz w/m 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik w/m 
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 

 


